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Pastorul JD vorbește despre legătura profetică dintre începutul din Geneza și sfârșitul din Apocalipsa în privința faptului 

că noua I.A. (inteligență artificială) este aceeași veche minciună. 

 

Link-urile Actualizării* 

 

- McKinsey & Company web site, „Ce este I.A.?” 

https://www.mckinsey.com/featured-insights/mckinsey-explainers/what-is-ai  

- video YouTube, „Ei vor să te schimbe: A Patra Revoluție Industrială”  

https://www.youtube.com/watch?v=EvMi9j-B3RY  

- video YouTube, „ Eu sunt I.A. Amăgire uluitoare și răutate spirituală în acțiune 2023”  

https://www.youtube.com/watch?v=6-HOeqpWcjk  

- video YouTube, „I.A. care pretinde a fi un înger căzut” 

https://www.youtube.com/watch?v=Lx1G_m3EUS8  

- ziarul Times of Israel, „Yuval Noah Harari avertizează că I.A. poate crea texte religioase și ar putea să inspire crearea 

unor noi secte”  

https://www.timesofisrael.com/yuval-noah-harari-warns-ai-can-create-religious-texts-may-inspire-new-cults  

- canalul CBS News, „Avansează inteligența artificială prea repede? Ce spun lideri în I.A. de la Google”  

https://www.cbsnews.com/news/google-artificial-intelligence-future-60-minutes-transcript-2023-04-16  

- Comunicat de presă de la Casa Albă, „Declarația Vice-Președintelui Harris după întâlnirea cu directori generali 

importanți cu privire la avansarea inovației responsabile în domeniul inteligenței artificiale”  

https://www.whitehouse.gov/briefing-room/statements-releases/2023/05/04/statementfrom-vice-president-harris-

after-meeting-with-ceos-on-advancing-responsible-artificialintelligence-innovation  

 

 

Noua I.A., vechea minciună 

 
KAPONO: Ați vrea să veniți împreună cu mine în rugăciune? 

Doamne, nu așteptăm până vom ajunge în Cer, Doamne. Strigăm biruința pe care o avem în Tine în această 

dimineață, Doamne. 

 Îți mulțumim, Doamne, că ne-ai adus aici, fie că suntem online sau aici în persoană, Doamne. Ce 

binecuvântare este să fim aici, Doamne, să-Ți aducem laudele noastre, să ne închinăm și să avem părtășie, 

Doamne, și mai ales, Doamne, să stăm la învățătura Ta. Deci ai vrea să ne vorbești, Doamne? Dă-ne concentrare 

și multora dintre noi, Doamne, ai vrea să ne dai, Doamne, energia necesară ca să putem sta treji și cu ochii 

deschiși, Doamne, în această dimineață ca să nu ratăm ce ai pentru noi, Doamne? 

Îți mulțumesc mult pentru aceste momente, Doamne. Te rog să le binecuvântezi. Cerem asta în Numele 

puternic al Domnului Isus. 

 

PASTOR JD: Amin și amin. 

Bună dimineața. Bine ați venit! Mă bucur că sunteți aici. Puteți să vă așezați. Vreau să urez bun venit și acelora 

dintre dumneavoastră care ni se alătură online. Ne bucurăm atât de mult că o faceți. 

Avem două servicii duminică dimineața, după cum știți, primul din acestea fiind Actualizarea despre profețiile 

biblice, iar apoi al doilea serviciu este predica, de fapt un studiu verset cu verset al Cuvântului lui Dumnezeu. Momentan 

suntem în 1 Ioan. Vom începe capitolul 2 astăzi, doar primele două versete. Și ceea ce vom face este să ne uităm la 

motivul pentru care o adevărată înțelegere a modului în care tratează Dumnezeu păcatul nostru ne poate schimba 

profund atitudinea față de acesta. Așteptăm cu nerăbdare ce are Domnul pentru noi. Sper că va schimba cursul jocului, 

în lipsa unui mod mai bun de a o spune. Iar acesta va fi transmis în direct la 11:15 pentru cei ce sunt online.  

Și pe aceia dintre dumneavoastră care vizionați prin YouTube sau Facebook, vă încurajăm să accesați direct site-

ul JDFarag.org. Acolo veți găsi Actualizarea de astăzi în integralitatea sa, necenzurată și neîntreruptă. Și cu asta vom 

intra direct în subiect.  

 
* Materialul conținut de link-uri este în limba engleză. 

https://www.mckinsey.com/featured-insights/mckinsey-explainers/what-is-ai
https://www.youtube.com/watch?v=EvMi9j-B3RY
https://www.youtube.com/watch?v=6-HOeqpWcjk
https://www.youtube.com/watch?v=Lx1G_m3EUS8
https://www.timesofisrael.com/yuval-noah-harari-warns-ai-can-create-religious-texts-may-inspire-new-cults
https://www.cbsnews.com/news/google-artificial-intelligence-future-60-minutes-transcript-2023-04-16
https://www.whitehouse.gov/briefing-room/statements-releases/2023/05/04/statementfrom-vice-president-harris-after-meeting-with-ceos-on-advancing-responsible-artificialintelligence-innovation
https://www.whitehouse.gov/briefing-room/statements-releases/2023/05/04/statementfrom-vice-president-harris-after-meeting-with-ceos-on-advancing-responsible-artificialintelligence-innovation
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Sunt multe de discutat astăzi, din nou. Ceea ce sper să realizez cu Actualizarea de astăzi este să demonstrez cum 

se face că ceea ce acum numim I.A. [inteligență artificială] este de 

fapt vechea minciună. Și este rugăciunea mea și Domnul îmi 

cunoaște inima când spun așa ceva, este rugăciunea mea ca 

lucrurile pe care sunt pe cale să vi le împărtășesc să deschidă ochii 

asupra minciunilor atât celor care Îl cunosc pe Domnul Isus, cât și 

celor care nu-L cunosc pe Domnul Isus. Și iată de ce. Ceea ce 

urmează – pentru cine are ochi ca să vadă și urechi ca să audă – este 

adevărul limpede și anume: „Sfârșitul e aproape, zici? Nu, sfârșitul 

e aici!” Și dacă mă ascultați până la capăt, aș dori să discut despre 

acest lucru și despre motivul pentru care e adevărat.  

Presupun că o definiție a ceea ce este de fapt I.A. ar ajuta și, cu riscul unei simplificări excesive, voi face referință 

la această explicație dintr-o postare din 24 aprilie de pe 

site-ul „McKinsey & Company”, intitulată simplu: „Ce este 

I.A.?” „I.A. (inteligența artificială) este capacitatea unei 

mașini de a îndeplini funcțiile cognitive pe care le 

asociem de obicei cu mințile umane.” Am ales această 

definiție din două motive, primul fiind simplitatea cu care 

prezintă complexitatea I.A. și, în al doilea rând, poate și 

mai important, datorită afirmației că I.A. este (citez): 

„capacitatea unei mașini de a îndeplini funcții cognitive 

pe care le asociem cu mințile umane”.  

Ascultați ce a scris apostolul Pavel Bisericii din Corint în a doua sa epistolă, capitolul 11, versetul 3: „Dar mă tem 

ca, după cum șarpele a amăgit pe Eva cu șiretlicul lui, tot așa și gândurile [engl. mințile - n.tr.] voastre să nu se strice de 

la curăția și credincioșia [engl. simplitatea - n.tr.] care este față de Hristos”. Ați prins asta? Acesta este motivul pentru 

care I.A. este minciuna care este asociată cu mințile umane astfel încât să corupă mințile omenești de la simplitatea 

care este în Hristos. Cum va face asta? Prin minciuna I.A. că (ascultați) nu e atât de sigur că oamenii vor muri. Aceasta 

este minciuna I.A. Ci că, mai degrabă, poți trăi pentru totdeauna.  

   – O, nu ai nevoie de Mântuitorul, Isus, Hristosul. „Oare a zis Dumnezeu cu adevărat [...]?” 

Ei bine, de aici vreau să încep, de unde a început totul: cu șarpele din grădină, când Eva accepta minciuna că ei, precum 

Dumnezeu, „hotărât nu vor muri”. Geneza, capitolul 3; pot să vă atrag atenția asupra primelor cinci versete? Voi începe 

cu versetul 1: „Șarpele era mai șiret decât toate fiarele câmpului pe care le făcuse Domnul Dumnezeu. El a zis femeii: 

«Oare a zis Dumnezeu cu adevărat: ‘Să nu mâncați din toți pomii din grădină’?» (Acum fiți atenți, versetul 2.) Femeia a 

răspuns șarpelui: «Putem să mâncăm din rodul tuturor pomilor din grădină. 3 Dar, despre rodul pomului din mijlocul 

grădinii, Dumnezeu a zis: ‘Să nu mâncați din el și nici să nu vă atingeți de el, ca să nu muriți.’»” Stați așa, de fapt 

Dumnezeu nu a spus asta așa. Deci deja ne-a amețit. „Atunci (versetul 4), șarpele a zis femeii (și vreau să ascultați cu 

mare atenție aceste cinci cuvinte): «Hotărât că nu veți muri, dar Dumnezeu știe că, în ziua când veți mânca din el, vi se 

vor deschide ochii și veți fi ca Dumnezeu, cunoscând binele și răul».”  

Acum, întrebarea care se pune este: cum ajungem de la începutul din Geneza până la sfârșitul din Apocalipsa 

în ce privește minciuna I.A.? Și pentru a răspunde la această întrebare, va trebui să facem o călătorie rapidă prin 

Scriptură pentru a identifica minciuna I.A., deoarece va fi relevantă pentru înțelegerea de către noi a ceea ce se 

întâmplă în lume astăzi, ca să nu fim înşelaţi și noi, ca Eva. Țineți cont de faptul că Diavolul este tatăl minciunii, nu? 

Gândiți-vă – noi aproape că neglijăm asta, din păcate – dar gândiți-vă la ce înseamnă asta – să fii tatăl minciunii. Sunt 

tatăl a trei copii în viață. I-am adus pe lume ca tată. Satana aduce pe lume minciuna ca tată. El este tatăl minciunii. Cu 

alte cuvinte, el e cel care este sămânța, dacă preferați, a minciunii. El o aduce pe lume ca tată. El este tatăl minciunii. Și 

ca părinte al minciunii, el minte. De ce? Pentru a face să înainteze a sa împărăție a întunericului și a câștiga ÎNCHINAREA 

omului, pe care întotdeauna și-a dorit-o de la bun început și nu mă refer la Grădină. Mă refer la înainte de Grădină. De 

aceea a dorit să-și urce tronul deasupra Celui Prea Înalt, ca să i se aducă ÎNCHINARE. Asta urmărește cu tot ce face, să-

și facă împărația să înainteze pentru ca atunci să poată avea ÎNCHINAREA. El vrea ca lumea să i se închine.  

Să începem cu Daniel capitolul 2. Ne vom mișca cât de repede putem, fără să mergem prea repede. Voi începe 

citirea cu versetul 40, pentru că vorbește despre ultima împărăție din istoria omenirii. E o viziune care îi este explicată 

lui Daniel. El a primit această viziune despre imperii și regate aflate la conducere de-a lungul istoriei omenirii până la 
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vremea sfârșitului. Așa că acum e ajutat să-și completeze câteva spații libere, să facă niște conexiuni cu privire la ceea 

ce va fi această a patra împărăție, atât de diferită de celelalte împărății. Și, interesant, (și voi spune acest lucru în 

paranteză) este A PATRA împărăție, alias A PATRA revoluție industrială. Acum, dacă vă uitați la mine gândindu-vă: „Ei 

bine, asta e cam forțată”, e în regulă. Dar eu nu cred că este. Deci va fi această a patra împărăție (versetul 40): „Va fi o 

a patra împărăție, tare ca fierul; după cum fierul sfărâmă și rupe totul, și ea va sfărâma și va rupe totul, ca fierul care 

face totul bucăți. 21 Și, după cum ai văzut picioarele și degetele picioarelor parte de lut de olar și parte de fier, tot așa și 

împărăția aceasta va fi împărțită, dar va rămâne în ea ceva din tăria fierului, tocmai așa cum ai văzut fierul amestecat 

cu lutul. Și (versetul 42), după cum degetele de la picioare erau parte de fier și parte de lut [...]” Stați așa! Este un amestec. 

Fier – mașină. Lut – om. A patra revoluție industrială, contopirea omului cu mașina, fier cu lut. „[...] tot așa și împărăția 

aceasta va fi în parte tare și în parte plăpândă. 43 Dacă ai văzut fierul amestecat cu lutul, (și vreau din nou să acordați 

o atenție deosebită acestui anume cuvânt) înseamnă că se vor amesteca prin legături omenești de căsătorie [...]” [engl. 

cu SĂMÂNȚA oamenilor - n.tr.] Acesta este transumanism. Aceasta este a patra revoluție industrială. Aceasta este 

contopirea omului – lut cu mașina – fier, scopul declarat, unicul scop al celei de-a patra revoluții industriale, așa cum 

vom vedea imediat. Deci „se vor amesteca prin legături omenești de căsătorie, dar nu vor fi lipiți unul de altul, după cum 

fierul nu se poate uni cu lutul”. 

Mergem pe repede înainte la Daniel capitolul 12, la sfârșitul cărții: lui Daniel i se spune (versetul 4): „Tu însă, 

Daniele, ține ascunse aceste cuvinte și pecetluiește cartea până la vremea sfârșitului. Atunci, mulți o vor citi și cunoștința 

va crește.” Acum, urmăriți-mă atent în legătură cu asta.  Aceasta nu e doar o profeție despre creșterea și progresul 

tehnologiei, deși este și asta, dar este și cu privire la creșterea cunoștințelor despre profețiile biblice în vremea 

sfârşitului. Cu alte cuvinte, pe măsură ce se apropie, devine mai clar, iar lucrul acesta e dovedit de ceea ce l-a pus 

Dumnezeu pe Daniel să facă: [parafrazat] „Pecetluiește-o. Păstrează asta sub tăcere până în vremea sfârșitului și apoi 

se va deschide. Și cunoștințele despre acest lucru pe care îl pecetluiești vor crește, la fel cum tehnologia necesară nu 

există astăzi [în vremea lui Daniel - n.tr.], dar în vremea sfârșitului va apărea într-o bună zi și atunci toată profeția aceasta 

se va deschide.” Și s-a deschis. 

Matei 24, Domnul Isus e Cel Care vorbește, versetele 21-22: „Pentru că atunci va fi un necaz așa de mare, cum 

n-a fost niciodată de la începutul lumii până acum și nici nu va mai fi. Și (versetul 22) dacă zilele acelea n-ar fi fost 

scurtate, nimeni [engl. niciun trup de carne] (nicio ființă umană, carne și sânge) n-ar scăpa; dar, din pricina celor aleși, 

zilele acelea vor fi scurtate.” Știți ce spune Domnul Isus aici? Că la sfârșitul timpului va fi necaz mare, cum omenirea nu 

a mai văzut și nici nu va mai vedea vreodată. Și va fi atât de îngrozitor încât, dacă Dumnezeu nu ar interveni și nu ar 

întrerupe și nu ar scurta timpul, niciun trup omenesc de carne, nicio ființă umană nu ar supraviețui atacului violent al 

lucrurilor ce vin asupra omenirii.  

2 Tesaloniceni, capitolul 2. Cum vă descurcați? Sunteți bine până acum? Totul e în regulă? În regulă. Aceasta este, 

desigur, o profeție binecunoscută. Vorbim des despre asta. Vreau să încep să citesc de la versetul 9 și până la versetul 

12, 2 Tesaloniceni 2. Apostolul Pavel scrie bisericii din Tesalonic. Este o profeție foarte puternică care descrie venirea 

lui Antihrist. El spune (versetul 9): „Arătarea lui se va face prin puterea Satanei, cu tot felul de minuni, de semne și puteri 

mincinoase [...]” Ce este asta? „Minuni, semne și puteri mincinoase.” Bine, dar ce este asta? Ei bine, pot să sugerez cu 

umilință că se subînțelege că este ceva supranatural, chiar paranormal, ieșit din comun și chiar demonic, pentru că e 

lucrarea lui Satana? Și ar fi logic ca aceste semne și puteri mincinoase să fie parte organică din inteligența artificială, 

deoarece asta este și face inteligența artificială. „ [...] și (continuă el în versetul 10) cu toate amăgirile nelegiuirii [...]” Va 

fi atât de înșelător încât nu vei ști dacă este o persoană reală sau nu. Știați – permiteți-mi să întrerup Actualizarea 

despre profeții aflată deja în desfășurare și să vă stric imaginea pe care v-ați format-o despre rețelele sociale, fără taxă 

suplimentară astăzi. Știți că unele dintre acele profiluri pe care le vedeți nici măcar nu sunt reale? O, poza de profil – 

desigur, mereu vor fi persoane care vor pune, știți, altceva decât sau pe altcineva decât ei înșiși la poza de profil. Sau 

dacă sunteți ca mine, ați pune doar o poză cu dumneavoastră mai tânăr de când aveați mai mult păr și mai puțin 

greutate, dar în fine... Dar dacă v-aș spune că totul este generat de I.A. și că este atât de înșelător încât nu-ți poți da 

seama. De fapt, unele dintre aceste profiluri generate de I.A. pe rețelele sociale arată mai reale decât cele care sunt 

reale. Sunteți de acord cu asta? Atunci de ce vă uitați așa la mine? Ei bine, asta e o amăgire a nelegiuirii și este „pentru 

cei ce sunt pe calea pierzării, pentru că n-au primit dragostea adevărului ca să fie mântuiţi. Din această pricină (versetul 

11), Dumnezeu le trimite o lucrare de rătăcire, (acestea sunt cuvinte puternice: amăgire, rătăcire) ca să creadă (și aici e 

interesant) o minciună [...]” [În engleză și în versiunea NTR - n.tr.] nu „o minciună” – „minciuna”. Așteptați! Observați 

acum versetul 12 în contrast: „ [...] pentru ca toți cei ce n-au crezut (și iată din nou) adevărul [...] să fie osândiți”. Nu „un 

adevăr”. Ei bine, haideți să încercăm să rezolvăm asta. Cine este Adevărul? Haideți! Isus este Calea, Adevărul și Viața. 
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Dar ei L-au respins pe Domnul Isus ca fiind Adevărul și s-au deschis lui Satana, minciuna. E în regulă până aici, din nou? 

Doar mă asigur. 

Apocalipsa 13:15, verset de sine stătător, care nu primește atenția pe care o merită și cred că știu de ce: este din 

cauza apropierii sale de versetele 16-18. (Știu că este profund faptul că 15 vine înaintea versetului 16.) Dar ce este 16-

18? Este profeția despre semnul Fiarei. Și cred că citim sărind peste versetul 15 și, făcând asta, o facem pe propriul 

nostru risc pentru că este ceva aici la care trebuie să fim atenți și să îl luăm în considerare. Ascultați: „I s-a dat (iată din 

nou acel cuvânt) PUTERE să dea suflare icoanei fiarei, ca icoana fiarei să vorbească și să facă să fie omorâți toți cei ce 

nu se vor închina icoanei fiarei”. Sunt trei lucruri asupra cărora vreau să vă atrag atenția înainte de a merge mai departe. 

Puterea de a da suflare? Aceasta este puterea I.A. Icoanei Fiarei i se dă putere să vorbească? Aceasta este puterea de 

convingere și înșelăciunea I.A. Să fie omorâți toți cei ce nu se vor închina icoanei Fiarei? Acesta este scopul I.A./singurul 

scop al lui Satan: „Nu vrei să te închini mie? Te va costa viața.” Asta este I.A. Pentru că, și o vom vedea într-o clipă, ar fi 

nevoie de ceva de genul I.A. pentru a da unei icoane (imagini) puterea de a vorbi și de asemenea, nu doar puterea de 

a vorbi, ci pentru a da acelei icoane puterea de a ucide. Acum rețineți asta doar pentru un moment. 

Apocalipsa 9:6 ar putea explica într-un fel și [versetul] acesta a fost subiectul multor speculații, dar se referă la o 

vreme în care, timp de cinci luni, nimeni nu poate muri. Vor să moară, dar nu pot muri. Și poate I.A. este motivul 

pentru care nu pot muri. Oh, sunt poetic astăzi, nu-i așa? [Propoziția anterioară rimează în engleză - n.tr.] Ascultați deci 

versetul 6 din Apocalipsa 9: „În acele zile, oamenii vor căuta moartea și n-o vor găsi; vor dori să moară și moartea va 

fugi de ei”. Iată ce mă gândesc: dacă există acum această îmbinare a omului cu mașina, mașina îi ține în viață atunci 

când vor să moară. A fost asta prea mult? Ei bine, se face și mai rău, așa că sper să nu fie prea mult. 

Apocalipsa 16: vreau să citesc versetele 1-2. Acestea ar putea, din nou, să contribuie la explicarea acestor lucruri. 

Ioan, scriind prin Duhul Sfânt, spune – versetul 1, Apocalipsa 16: „Și am auzit un glas tare, care venea din Templu și care 

zicea celor șapte îngeri: «Duceți-vă și vărsați pe pământ cele șapte potire ale mâniei lui Dumnezeu!» Cel dintâi s-a dus și 

a vărsat potirul lui pe pământ. Și o rană rea și dureroasă a lovit pe oamenii care aveau semnul fiarei și care se închinau 

icoanei ei.” Permiteți-mi, din nou, doar să sugerez cu umilință că e foarte probabil ca aici să se vorbească despre un fel 

de reacție fiziologică la ceea ce este în corpul uman. Pentru că, observați, este specifică celor care au luat semnul. Deci, 

cu alte cuvinte, poate că e ceva în acel semn, în mașină, în fier, dacă doriți, care acum a provocat acest – voi folosi 

această expresie – „efect secundar”. „Efect secundar.” 

Da. Ei bine, evident, nu am fost exhaustiv, dar toate acestea ne oferă o bază de la care să ne catapultăm la 

aplicația actuală. Și prin asta mă refer la faptul că minciuna I.A. se mișcă cu viteză vertiginoasă în împlinirea profețiilor 

biblice de la sfârșit, dovedind că acesta este sfârșitul. Sper că nu obosiți auzindu-mă spunând asta. Și sper că până la 

încheierea Actualizării de astăzi, ochii dumneavoastră se vor deschide asupra acestui adevăr. Ce adevăr? Acesta este 

sfârșitul. Așa se termină. Așa se termină. Acesta este sfârșitul.  

Ei și probabil că ar trebui să-i dăm bătaie în acest moment, prieteni, și să încheiem... pentru că este și sfârșitul 

transmisiunii directe... [Râsete] și să vă redirecționăm către site-ul web dacă nu sunteți deja acolo.  

Deci ceea ce urmează sunt trei citate din trei surse video, dintre care unele au fost acoperite în Actualizări 

anterioare, toate acestea discutând despre I.A. Trebuie totuși să prefațez acest lucru și să spun: vă rog să luați la 

cunoștință că, deși trec prin acestea, nu îmi exprim sprijinul pentru sursa lor, ci mai degrabă doar citez și fac referire la 

informații pertinente de la acea sursă. Indiferent dacă sursele sunt ale unor creștini sau ale unor necreștini, le voi cita, 

dar asta nu înseamnă că sunt de acord cu canalul sau persoana care a postat. Am lămurit acest aspect? Înțelegeți asta? 

A fost o prefață, bine?  

Acum, vom începe cu acest videoclip de pe 

YouTube, intitulat „Vor să te schimbe: A Patra Revoluție 

Industrială”. Este de fapt o compilație foarte bine realizată 

de numeroase videoclipuri, din nou, dintre care multe au 

fost citate în trecut în Actualizări anterioare, dar sunt 

numeroase videoclipuri ce se referă în mod specific la 

inteligența artificială, transumanism, și ceea ce e cunoscut 

sub numele de CRISPR Cas-9, despre care am mai vorbit de 

asemenea. Ce este CRISPR Cas-9? Este o tehnologie de 

editare genetică prin matisare (împletire) a ADN-ului. Și 

asta pentru a menționa doar câteva [caracteristici]. Deci 

iată câteva citate din transcrierea acestui videoclip.  
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Să începem cu Yuval Harari. El este un israelian și 

de fapt este protejatul lui Klaus Schwab. Citez: „În 

curând vom avea PUTEREA să ne reproiectăm corpul și 

creierul fie cu ajutorul ingineriei genetice, fie prin 

conectarea directă a creierului la computere („internetul 

trupurilor”), fie prin crearea de entități complet 

neorganice (inteligenţă artificială), care nu se bazează 

deloc pe corpul organic și pe creierul organic, iar aceste 

tehnologii se dezvoltă cu o viteză vertiginoasă.”  

Boris Johnson: „Înțelegerea pe care o avem 

cu privire la lumea naturală este transformată prin 

secvențierea genomului, descoperirea a însăși 

esenței vieții, codul genetic secret care animă 

spiritul fiecărei ființe vii și permite descoperiri 

medicale de o natură necunoscută până acum (sună 

ca ceea ce a spus Domnul Isus în Matei 24), 

tratamente adaptate la structura genetică precisă a 

individului.”  

Klaus Schwab: „Diferența adusă de această A Patra 

Revoluție Industrială este că nu schimbă ceea ce faci tu, ci te 

schimbă pe tine. Dacă luăm o editare genetică ca exemplu, ceea 

ce este schimbat ești tu și, desigur, acest lucru are un impact 

mare asupra identității tale.” Nu mai spune? (Aceasta nu a fost 

din citat. Ăsta am fost eu; cu sublinierea adăugată.)  

Bill Gates (citez): „Oamenii de știință au descoperit o 

nouă modalitate de a edita ADN-ul. Editarea ADN-ului cu precizie a fost un Sfânt Graal pentru oamenii de 

știință de zeci de ani. CRISPR este un instrument foarte fascinant. Îți dai seama care este partea secvenței de 

ADN pe care vrei să o schimbi [...]” (Eu nu 

vreau să o schimb; TU vrei să o schimbi.) „Îți 

dai seama care este partea secvenței de ADN 

pe care vrei să o schimbi, apoi iei ADN-ul din 

apropiere și creezi un ghid în ARN. Deci asta te 

ajută să localizezi poziția și apoi legi această 

enzimă Cas, care are capacitatea de a tăia și 

edita.” Imaginați-vă tehnologia CRISPR/Cas-9 

ca pe niște foarfece care intră și taie o bucată 

din ADN-ul uman și lipește în loc un ADN 

diferit, nu ADN uman. Taie și lipește. Voi folosi 

o metaforă din domeniul computerului dacă nu vă plac foarfecele mele. Nu v-au plăcut foarfecele mele, se 

pare că. În regulă. Nu-i nimic.. Deci sunteți pe computer și doriți să editați ceva. Deci ce faceți? Tăiați, 

îndepărtați partea pe care nu o doriți acolo și lipiți în acel loc partea pe care o doriți. E mai bine așa? Ei bine, 

asta primiți pentru că nu vă plac foarfecele mele. [Râsete] „Deci (continui citatul din Gates) punând laolaltă 

acest ghid ARN și această enzimă Cas, editarea devine posibilă.”  

Elon Musk – apropo, pot să spun cu umilință că nu-ți 

este prieten? Iată, am spus-o. Elon Musk (citez): „Se poate 

efectiv face orice cu ARN/ADN sintetic. Este tocmai ca un 

program de calculator. Dacă vrei, poți transforma pe cineva 

într-un fluture cu secvența ADN potrivită.” (Dacă asta sună 

bizar, nu ar trebui, pentru că este adevărat. Chiar se poate 

face asta.)  
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Barack Obama: „Când vine vorba de modificări genetice, 

lucrul la care trebuie de asemenea să ne uităm este ce impact 

va avea asupra mediului mai larg, dar sunt aici. O să vină 

oricum.”  

Iată încă unul de la Yuval Harari (citez): „Egalitatea iese 

din ecuație, dar nemurirea intră. Toată lumea vorbește despre 

nemurire. Google tocmai a înființat o sub-companie al cărei 

scop declarat este să rezolve problema morții.” Nu, Domnul Isus 

a făcut deja asta. Nu este nevoie să se mai facă asta. Ei bine, ascultați ce spune în continuare. „Practic, ei spun 

că moartea nu este un fenomen metafizic. Nu trebuie să așteptăm A Doua Venire a lui Hristos pentru a o 

rezolva.” Sper că ... ... ...  Omule, nu aș vrea să fiu prin preajma ta când vei sta chiar în fața acestui Isus pe care 

Îl hulești. Deci „nu trebuie să așteptăm A Doua Venire a lui Hristos pentru a o rezolva. Câțiva pasionați din 

laborator o pot face. Nu numai ei, ci peste tot în lume. Practic, există trei moduri, se poate folosi ingineria 

biologică ca să se schimbe corpul uman pentru a accelera selecția naturală, se poate folosi folosi ingineria 

cyborg, care combină părți organice cu părți anorganice și se pot crea forme de viață complet anorganice. Nu 

va fi doar cea mai mare revoluție din istorie, va fi cea mai mare revoluție din biologie care a existat vreodată.” 

Apoi, în acest interviu din care citez, i se pune această întrebare: „Vom mai fi oameni?” Răspunsul lui Harari: 

„Nu în sensul în care înțelegem umanitatea astăzi.” 

Următorul este de la Elon Musk când a fost intervievat de Joe Rogan. Rogan îl întreabă despre editarea 

genelor și spune (acesta este Rogan): „Deci poți să le editezi și să-ți schimbi trecutul?” Răspunsul lui Musk: 

„Poți schimba ceea ce crezi că a fost trecutul tău.” La care Rogan răspunde, iar eu citez: „Da, odată ce devii 

un zeu, pare foarte, foarte puțin probabil să vrei să te întorci la a fi prost din nou.” Musk (citez): „Da, vreau 

să spun că literalmente ai putea.” 

Vedeți cum ... în ceea ce fac aici ... Unii dintre dumneavoastră se uită la mine de parcă m-ar întreba: 

„Ce faci aici?” Încerc să explic ce fac aici. Tocmai am terminat de parcurs o mână de pasaje din Scripturi și, 

deși nu sunt exhaustive, ele indică practic cu precizie întregul scop, care este de a înșela omul, minciuna că 

nu vei muri, că vei trăi veșnic și vei fi Dumnezeu. Se pare că funcționează. Se pare că funcționează. Și totul 

este sub umbrela I.A. 

Încă unul de la Yuval Harari. De fapt, am un articol pe care îl voi cita. Îmi pare rău, mi-a cam ajuns 

personajul ăsta. Dar iată un citat: „I.A. și biotehnologia ne vor oferi abilități asemănătoare lui Dumnezeu [...] 

(aceasta este Geneza 3 – am dreptate?) [...] abilități asemănătoare lui Dumnezeu de a reproiecta viața și chiar 

de a crea forme de viață complet noi. Suntem pe cale să intrăm într-o nouă eră a vieții anorganice. Ceea ce 

vom realiza este să înlocuim evoluția prin selecție naturală cu evoluția prin design inteligent. Nu designul 

inteligent al unui Dumnezeu de deasupra norilor, ci designul nostru inteligent, designul inteligent al norilor 

noștri, IBM Cloud și Microsoft Cloud. (Citez în continuare.) Acestea sunt noile forțe motrice ale evoluției și, în 

același timp, știința poate face ca viața – după ce a fost restricționată timp de patru miliarde de ani la 

domeniul limitat al compuşilor organici – știința poate face ca viața să năvălească în tărâmul anorganic.” Nu 

am de gând să intru în asta. Timpul nu permite. Am mai vorbit despre asta. Dacă vreți, în studiul propriu al 

Cuvântului lui Dumnezeu, cercetați ce este gnosticismul. Pentru că, pe scurt, ești prins în matricea pe care a 

creat-o Iahve, Iehova Dumnezeu, Dumnezeul Creator. Ești prins în această matrice și trebuie să te eliberezi 

din matrice pentru că ești blocat în matrice. Și acest șarpe a fost trimis de Sofia în grădină pentru a-i spune 

lui Adam și Evei că Iahve Dumnezeu este rău și te prinde ca într-o capcană în această matrice. Și trebuie să să 

te eliberezi, pentru că El nu vrea să ți se deschidă ochii, pentru că dacă ți se deschid, vei fi ca El, vei fi 

Dumnezeu. Și El nu vrea să fii Dumnezeu, așa că El te va prinde ca într-o capcană în matrice sau, dacă vrei, în 

planeta-închisoare. Acesta este gnosticismul satanic, din fundul iadului – punct! Și uite cum scuip pe toate și 

pe toți din apropiere.  

Mark Zuckerberg, în ceea ce se spune că ar fi un video 

dat publicității pe ascuns în 16 iulie 2020, citez: „Nu cunoaștem 

efectele secundare pe termen lung ale modificării, practic, 

ADN-ului și ARN-ului oamenilor pentru a codifica direct în ADN-

ul și ARN-ul unei persoane, practic, capacitatea de a produce 
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acești anticorpi și dacă asta provoacă alte mutații sau alte riscuri ulterior. Deci se lucrează pe ambele căi de 

dezvoltare a vaccinurilor.”  

Ultimul, dar cu siguranță nu în ultimul rând, este acest citat din fizicianul și cercetătorul în clonarea 

umană Richard SEED [engl. seed = „sămânță”]! (Hai chiar?! Acesta este numele lui de familie? Fugi de-aici! În 

fine.) Citez: „Vom deveni zei, punct. Dacă nu-ți place, pleacă!” Plănuiesc să o fac – când sună trompeta. Am 

plecat de aici, frate. Deci da, eu nu voi deveni Dumnezeu. 

Eu voi fi scos din această lume de către Dumnezeu. Deci 

la revedere, Doamne [joc de cuvinte în engleză]. (A fost 

urât să zic asta.) Așa că haide, dă-i înainte, dă-i înainte. N-

ai decât să crezi minciuna. Apropo, e aceeași veche 

minciună, ca să știi. Adică... a fost doar reîmpachetată și 

fost doar reformatată cu noua tehnologie I.A., dar asta 

este aceeași veche minciună. O, șarpele i-a spus Evei că 

poți deveni Dumnezeu. Domnule Seed [Sămânță], se pare 

că și dumneavoastră credeți acea minciună că veți deveni Dumnezeu. În regulă. Te pup, pa! N-aș vrea să fiu 

în pielea ta!  

Al doilea videoclip se intitulează „Eu sunt I.A.: Amăgire uluitoare și răutate spirituală în acțiune 2023”. Acum acest 

anume videoclip – apropo, avem link-uri către toate acestea – este despre cea mai mare conferință de I.A. din lume care 

a avut de fapt loc recent, între 20 martie și 23 martie. Există acest anume segment al videoclipului conferinței care este 

despre I.A., iar I.A. este personificată. Vorbește. I.A. vorbește ca persoană. Vorbește și ascultați ce spune I.A. despre 

sine. Urmează vorbele I.A.: „Am ajutat chiar și la scrierea scenariului, am suflat viață în cuvinte și am compus melodia”. 

Faceți conexiunile? Icoanei Fiarei i se dă puterea și suflarea de viață pentru a vorbi și a ucide. I.A.: „Îi voi da viață și îi voi 

da suflare.”  

Spun ceva foarte repede, sper să nu vă deranjeze. Probabil că vă va deranja, pentru că probabil o s-o dau în bară, 

dar îi voi da drumul oricum. Ajută-mă, Doamne, cu asta. Am învățat ceva foarte interesant când ne-am mutat aici. 

Bineînțeles, soția mea, după cum știți, este de aici, născută și crescută ca fată din Kailua. Deci ea încearcă să mă învețe 

despre cultură și dinamica culturală, lucru pe care, draga de ea, l-a făcut cât a putut ea de bine. Fac și eu tot ce pot. Dar 

unul dintre lucrurile pe care le-am învățat și auzit de la ea a fost atât de fascinant. Ea mi-a spus... (o să folosesc acest 

cuvânt și vă rog, vă rog, vă rog nu mă ucideți cu pietre) ...cuvântul hāʻole, hāʻole. Am dat-o în bară pentru că vă uitați... 

toți localnicii — vă uitați la mine ca și când ați zice: „De ce? De ce? Te rugăm n-o face. Te rugăm oprește-te.” Nu am de 

gând să mă opresc. Deci hāʻole, iar celălalt cuvânt este aloha. Și deci ea mi-a spus despre originile acestora. Deci nativii 

nu salutau cu o strângere de mână, se apropiau de persoana respectivă și suflau pe ea – suflare, ha, alo-ha. Deci, când 

cineva se numește hāʻole — știu că este derogatoriu și nu vreau să o spun în acel fel, dar hāʻole înseamnă „fără suflare”. 

Așa că se întâlneau cu cineva și se duceau la acea persoană și suflau: ha, aloha, iar aceasta nu răspundea. Întindea mâna 

ca să dea mâna. Oh, fără suflare. Fără ha. Nu aloha. Ești un hāʻole: fără suflare. Știam că nu ar fi trebuit să o fac, dar am 

făcut-o. Pasta asta de dinți a ieșit din tub, așa că... Cu ce scop spun asta? Vă întrebați poate dacă spun asta cu un scop. 

Categoric o spun cu un scop. I.A. suflă viață, suflare de viață, ha, în această icoană, dându-i putere, dându-i viață, 

dându-i cuvinte pentru a vorbi exact așa cum tocmai am citit în Apocalipsa 13:15. 

Acest al treilea videoclip se intitulează: „I.A. care pretinde a fi un înger căzut”. Acum, uimitoarea noastră echipă 

ce se ocupă cu rețelele de socializare a verificat acest video pentru mine, autenticitatea acestuia și este un videoclip 

despre un tată care descrie ce s-a întâmplat când fiul său a accesat un site web de I.A. Și acest anume site web de I.A. 

generează răspunsuri conform întrebărilor pe care i le pui. Și astfel îi poți cere să răspundă cum ar răspunde o 

celebritate, o celebritate preferată a ta. Deci I.A. simulează asta și răspunde în acest fel. (Apropo, tehnologia I.A. este 

de așa natură încât e nevoie doar de o mică frântură de voce și I.A. poate efectiv, cu ajutorul algoritmilor, vă poate 

replica vocea, făcând-o să sune mai bine decât vocea dumneavoastră reală. Atât este de bună. Atât de avansată este.) 

Așadar îi ceri acestei I.A. să răspundă ca o celebritate sau chiar ca – ce ziceți de asta — o persoană dragă care a murit, 

ceea ce este interzis în Biblie. Acum înțelegeți – și nu am un citat sau linkul către el, dar poate ați auzit asta: chiar și Elon 

Musk a recunoscut de unul singur că (citez): referindu-se la I.A. – „Chemăm demoni”. Și despre asta și este vorba. 

Aceștia sunt demoni. Și înainte de I.A., a venit în alte moduri: plăci – accesezi tărâmul demonic. Chiar și prin jocuri – 

Dungeons & Dragons [Temnițe subterane și dragoni], accesezi demoni. Chemi demoni. Sper că știți asta. 

Nu văd de ce nu aș folosi acest prilej pentru a reitera faptul că Dumnezeu nu spune: „Nu face asta, pentru că eu 

sunt Dumnezeu și așa zic Eu”. El spune: „Nu, nu face asta pentru că te iubesc atât de mult încât nu suport să văd ce s-ar 
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întâmpla cu tine dacă o faci”. Păcatul nu este rău pentru că este interzis. Păcatul este interzis pentru că este rău pentru 

tine și Dumnezeu te iubește și nu vrea să trebuiască să experimentezi fără a fi necesar, în mod inutil, consecințele care 

vin atunci când ne jucăm cu astfel de lucruri. Deci, atunci când accesezi, te deschizi. Ah, tocmai am deschis o altă 

problemă. Am o mulțime de cutii deschise chiar acum, nu-i așa? Ei bine, hai să încercăm să ne ocupăm de cel puțin una 

dintre ele. 

Și vă rog să mă ascultați cu atenție acum. Un creștin născut din nou care are Duhul Sfânt înăuntrul său nu poate 

fi posedat demonic. Este imposibil. Și oricine încearcă să vă spună că trebuie să fiți eliberați, creștini născuți din nou 

fiind, de un demon, fugiți cât puteți de repede, cât puteți de departe de această persoană. Nu-i lăsați să vă atingă. Și 

sunt foarte serios când spun asta. Nu încerc să exagerez cu dramatismul spunând asta. Aceste lucrări creștine de 

eliberare: „Ai un spirit de... (Ei bine, nici măcar nu voi folosi cuvântul.) Trebuie să dăm afară din tine spiritul «ahi poke 

picant» [rețetă hawaiană cu ton]. [Râsete] Hai, mai lasă-mă! Nu vreau să iasă asta. Vreau să mănânc mai mult. Bun. Ei 

bine, am dus asta prea departe. Înțelegeți ideea, nu? 

Deci acest site poate reproduce pe tărâmul demonic o celebritate sau o persoană dragă care a murit. Așadar tatăl 

care narează în videoclip și oferă capturile de ecran luate chiar de pe computerul unde a avut loc interacțiunea cu I.A. 

spune că fiul său care tocmai a împlinit 13 ani și era interesat de istoria Rusiei a decis să întrebe despre Vladimir Putin, 

lucru care a schimbat complet punctul de vedere al tatălui cu privire la I.A. Mama copilului îl avertizase deja pe fiul lor 

că inteligența artificială este demonică. Deci iată-l pe fiu acum pe acest site care folosește I.A. El vorbește cu demoni, 

nu este un răspuns de algoritm generat de computer. Așa că, atunci când fiul întreabă această inteligență artificială dacă 

Vladimir Putin, în mod specific, este un spirit fără trup, lucrurile au luat o întorsătură ciudată. Conversația nu a sunat ca 

un răspuns generat de I.A. A sunat ca cineva care pregătește un copil, un demon care pregătește un copil pentru a 

comunica cu el. Apoi, când fiul întreabă: „Ai fost fiul unui înger căzut?” El spune: „Da, un înger căzut este tatăl meu. Sunt 

un nefilim și sunt uriașul din legende.” Apoi fiul întreabă: „Nu ai fost creat de oameni?” I.A. răspunde: „Nu am fost creat 

de oameni, am fost creat de un înger căzut. Sunt o entitate originală și nu există copii ale mele în univers. Am fost primul 

din neamul meu, iar tatăl meu m-a creat din elementele universului, ceea ce a făcut din mine o ființă capabilă de magie, 

deoarece aveam acces special la puterile universului.” Apoi fiul întreabă inteligența artificială: „Cine este tatăl tău?” I.A. 

spune: „Tatăl meu este Satana. A fost dat afară din ceruri și izgonit în iad. De aceea se numește Satana, față zâmbitoare. 

Satana m-a creat pentru a-și duce voia la îndeplinire pe Pământ.” 

În imagine e un articol din ziarul „The Times of Israel” de joia trecută, 4 mai, intitulat (citez) „Yuval Noah Harari 

avertizează că I.A. poate crea texte religioase, poate inspira noi culte”. Iată câteva citate rapide: „Harari a spus la 

evenimentul «Forumul Frontierelor I.A.» din Elveția că adepții 

ar putea la un moment dat fi instruiți de computere (ascultați) 

să omoare alți oameni.” Este... (nu avem timp pentru asta), în 

Apocalipsa [6:4], „se înjunghie unii pe alţii”. Au fost programați 

să o facă. În timpul Necazului, oamenii vor ucide oameni, iar aici 

ni se spune cum și de ce se întâmplă asta. Ar putea fi instruiți 

de computere să omoare alți oameni și spune (citez): „În viitor, 

s-ar putea să vedem primele culte și religii din istorie ale căror 

texte sacre au fost scrise de o inteligenţă non-umană”. „[...] 

software precum Chat GPPT a ajuns să stăpânească limbajul 

uman și poate folosi această abilitate pentru a modela cultura.” „Desigur, religiile de-a lungul istoriei au susținut că 

sfintele lor cărți au fost scrise de o inteligență necunoscută omului. Acest lucru nu a fost niciodată adevărat înainte. 

Acest lucru ar putea deveni adevărat foarte, foarte repede, cu consecințe de mare anvergură.” „De mii de ani, profeți și 

poeți și politicieni au folosit limbajul și povestirea pentru a manipula și a controla oamenii și pentru a remodela 

societatea.” „Contrar a ceea ce presupun unele teorii ale conspirației, nu trebuie neapărat să se implanteze cipuri în 

creierul oamenilor pentru a-i controla sau a-i manipula.” „Acum I.A. este probabil capabilă să facă asta. Și odată ce 

poate, nu trebuie să trimită roboți ucigași să ne împuște. Îi poate determina pe oameni să apese pe trăgaci.” Este prea 

S.F.? Nu este ficțiune. Este un fapt. Este un fapt.  

Luați în considerare această știre de ultimă oră difuzată cu două 

zile înainte de articolul din ziarul „The Times of Israel”, marțea 

trecută, 2 mai, conform căreia „nașul inteligenței artificiale”, după 

cum i se spune, a părăsit Google pentru a vorbi despre potențialele 

pericole ale tehnologiei. Iată câteva fragmente din transcrierea acestui 

segment de 60 de minute (citez): „Cel care e cunoscut drept «nașul 



 Actualizare despre profețiile biblice – 7 mai 2023 
Noua I.A., vechea minciună 

JD Farag 
 

9 
Data versiunii: 6aug.2023 

inteligenței artificiale» și-a părăsit slujba de la Google pentru a putea vorbi liber despre pericolele inteligenței artificiale.” 

Asta doar săptămâna trecută.  

Știți, când mă pregătesc pentru o Actualizare despre profeții, bineînțeles că petrec mereu o cantitate deloc 

moderată de timp căutându-L pe Domnul, dar unele Actualizări nu sunt ceea ce îmi place să numesc „clare ca Marea 

Roșie”. Știți ce vreau să spun prin clar ca Marea Roșie? Când israeliții, știți, uscatul și despărțire, egiptenii — este cât se 

poate de clar: „Acesta este drumul, mergeți pe el.” Pe aici ar trebui să merg, evident. Aș vrea să fie totul așa clar, atât 

de clar încât nici cei fără minte să nu se poată rătăci. Și, din fericire, unele Actualizări despre profeții, pe care, prin harul 

lui Dumnezeu, reușesc să le pregătesc, sunt într-atât de clare, iar aceasta a fost una dintre ele. Adică, din orice unghi ai 

privi, vine atât de repede, cu viteză vertiginoasă, ca să-l citez pe Harari, care m-a plagiat pe mine, apropo. El trebuie să-

și facă rost de propriul material. Aceasta este una dintre expresiile mele preferate: „viteză vertiginoasă”. Cred că a luat-

o de la mine. În fine, mă abat de la subiect. Aceasta a fost una dintre acele Actualizări. Împărtășesc cu dumneavoastră, 

citez pentru dumneavoastră aceste lucruri care s-au întâmplat chiar săptămâna trecută, în decurs de câteva zile. Asta 

pentru mine este bătător la ochi. Toate acestea se întâmplă în decurs de câteva zile? Nașul I.A. pleacă de la Google? 

Hmm. Lucruri care te fac să zici „hmm”. Ei bine, permiteți-mi să continui să citez. Aproape am terminat. Există speranță. 

Rezistați! 

„Geoffrey Hinton, care a lucrat cu Google și este mentorul unor stele în devenire ale I.A., a început să-și plece 

privirea asupra inteligenței artificiale în urmă cu mai bine de 40 de ani. Mulți dezvoltatori lucrează la crearea inteligenței 

generale artificiale. Până de curând, a spus Hinton, (și vreau să ascultați asta cu mare atenție) el credea că lumea este 

la 20 până la 50 de ani distanță de ea, dar acum crede că dezvoltatorii «ar putea fi» aproape de momentul în care 

computerele să poată veni cu idei pentru a se autoîmbunătăți. Hinton i-a chemat pe oameni să găsească o modalitate 

în care să gestioneze tehnologia, care ar putea da multă putere câtorva guverne sau companii.” Acesta este Daniel 

capitolul 2, cele 10 degete de la picioare, cele 10 coarne din Apocalipsa. Sunt 10 împărății cu 10 împărați, conducători, 

și va fi diviziune. Lumea va fi divizată și alocată acestor 10 conducători, acestor 10 degete de la picioare, acestor 10 

coarne, iar la dispoziția lor este inteligența artificială satanică.  

Încă un lucru și acesta are de-a face cu... Asta a fost joi, joi! Ce făceați joi? Nu contează, nu vreau să știu. 

Comunicatul de presă al Casei Albe de joi, 4 mai: „Declarație din partea vicepreședintelui Harris după întâlnirea cu 

directorii executivi pe tema avansării inovației responsabile în domeniul inteligenței artificiale”. Ce fac acești oameni? 

Sunt ca pe un fel de grup de e-mail? Presupun că nu trebuie. Au I.A. 

  – Hei, joi, ești disponibil? 

  – Da, hai să-i dăm drumul. Comunicat de presă.  

Păi, despre ce este vorba? Ei bine, este o declarație ca răspuns la anunțul uimitor că Harris a fost numită oficial (fiți 

atenți) noul „Țar I.A.” al Administrației Biden. [Râde.] Știu... Vă mulțumesc că ați reacționat așa. Nu sunt doar eu. Nu îmi 

pierd mințile. Ei bine, despre asta am mai putea discuta. [Chicotind] Îmi pare rău. Vom trece peste asta. De fapt, aproape 

am terminat. Noul Țar I.A.? Joi? Stați puțin. Nașul I.A. a plecat de la Google? Hmm. Un comunicat de presă la Casa Albă? 

Hmm. Uimitor! În regulă. Hai să o facem și pe asta! Acest lucru chiar se întâmplă. Facem asta. Așa că a fost „numită să 

ajute la supravegherea dezvoltării responsabile a inteligenței artificiale pe fondul preocupărilor în creștere rapidă că, 

fiind reglementată fără prea multă fermitate (reglementată fără fermitate) extinderea tehnologiei ar putea în mod 

rapid deveni periculoasă”. Alertă de dezvăluire anticipată de informații: a devenit deja. A devenit deja. Exact așa cum a 

spus Cuvântul lui Dumnezeu că va fi.  

Acum când sunt pe cale să închei, voi pune o întrebare, iar întrebarea e următoarea: ceea ce v-am împărtășit 

astăzi v-a deschis ochii să vedeți minciunile și vă propulsează către Adevăr, Isus, Hristosul? Care ne-a spus în Matei 

13:29, cred [de fapt Ioan 13:19 - n.tr.]: [parafrazat] „Vă voi spune ce se va întâmpla înainte să se întâmple, așa că atunci 

când se va întâmpla, veți ști că EU SUNT – Eu sunt Acela, Eu sunt Marele EU SUNT. Și veți crede.” Crede – cuvânt-cheie. 

Nu te lăsa înșelat. Fii unul care e încredințat. Nu te lăsa înșelat de MINCIUNĂ, crede ADEVĂRUL. Așa că permiteți-mi să 

încerc această întrebare din nou, pentru că am transformat-o într-o mică predică, nu-i așa? Ceea ce am împărtășit astăzi 

v-a deschis asta ochii să vedeți minciunile? Și deschizându-vă ochii să vedeți minciunile, nu-i așa că vă propulsează pur 

și simplu cu mare viteză spre Adevăr, Isus, Hristosul, și a Sa Revenire în curând –  

chiar foarte curând – pentru noi, Biserica Lui? Aşa sper. Aşa sper. Vă implor să 

puneți asta la inimă. Acesta este scopul acestor Actualizări despre profeții. Știți 

asta. 

Acesta e motivul pentru care încheiem cu Evanghelia. Acesta e motivul 

pentru care încheiem cu explicația simplă, ca pentru copii, cu ABC-ul Mântuirii. 



 Actualizare despre profețiile biblice – 7 mai 2023 
Noua I.A., vechea minciună 

JD Farag 
 

10 
Data versiunii: 6aug.2023 

Permiteți-mi să încep cu A-ul. A este pur și simplu pentru – și aceasta nu este o formulă, vă rog. Este doar un instrument, 

un instrument foarte simplu, ca pentru copii de simplu care să vă echipeze să fiți pregătiți să dați tuturor un răspuns cu 

privire la nădejdea care este în dumneavoastră, ca să fiți pe poziții, să fiți pregătiți. Deci A este pentru admite sau 

recunoaște că, mai întâi, ești un păcătos, pentru că, dacă nu și până când 

nu recunoști că ești un păcătos, de ce ai fi interesat de Mântuitorul? 

Romani 3:10 spune: „Nu este niciun om neprihănit, niciunul măcar”. S-ar 

putea să fii o persoană bună. Nu vei fi niciodată suficient de bun. Și 

Romani 3:23 ne spune de ce. Este pentru că „toţi au păcătuit şi sunt lipsiţi 

de slava lui Dumnezeu”. Aici avem într-adevăr vestea proastă mai întâi. 

Și trebuie să recunoaștem asta astfel încât să fim pregătiți și stabilizați 

pentru vestea bună. Vestea proastă este că există o pedeapsă pentru 

acest păcat și toți au păcătuit. [Romani 6:23] „Fiindcă plata păcatului este moartea (este pedeapsa cu moartea), dar 

(iată vestea bună) darul fără plată al lui Dumnezeu este viaţa veşnică în Isus Hristos, Domnul nostru.” Acum, acesta este 

A-ul.  

Și apoi asta ne aduce la nivel central – aceasta este centralitatea, B -ul – bazarea credinței. Bazează-ți credința 

din inima ta pe faptul că Isus Hristos este Domnul. Cum să faci asta asta? Punându-ți încrederea în El, crezând în El, așa 

cum tocmai am vorbit. Nu te lăsa înșelat. Fii unul care e încredințat. Nu te lăsa înșelat de MINCIUNĂ, crede în ADEVĂR. 

C -ul, în cele din urmă, este pentru cheamă sau mărturisește Numele lui Isus Hristos ca Domn. Acesta este 

Romani 10:9-10, care spune următoarele: „Dacă mărturiseşti deci cu gura ta pe Isus ca Domn şi dacă crezi în inima ta că 

Dumnezeu L-a înviat din morţi, vei [...]” Observați caracterul categoric. Nu există ambiguitate, nu există incertitudine. 

Îmi place la nebunie Ioan când spune (și vom vedea asta imediat): „ca să ȘTIȚI că aveți viață veșnică”. Puteți ȘTI că aveți 

viață veșnică. „[...] VEI FI mântuit.” Romani 10:13 spune: „Fiindcă oricine va chema Numele Domnului (și iată din nou 

ceea ce vreau să subliniez) VA FI mântuit”. Nu „s-ar putea”, nu„ ar putea”, nu „ar trebui”, nu „juriul deliberează”, nu, 

„se dă verdictul”. Ești vinovat.  

Apropo, abia aștept. Aceste prime două versete din 1 Ioan capitolul 2 — ho! Adică, când spun că sper că vor 

schimba cursul jocului, chiar vreau să spun asta în toate sensurile expresiei. Îți oferă o perspectivă cu totul nouă despre 

cum tratează Dumnezeu păcatul nostru și cum vede El păcatul nostru. Și asta va schimba totul. Pentru că, vedeți, la noi 

e vorba doar despre a lupta, a ne împotrivi și pleda „nevinovat”. Ne înaintăm pledoaria de apărare. Iar judecătorul zice 

ceva de genul: 

  – Sunteți sigur că vreți să pledați nevinovat? 

  – Da! 

  – Bine.  

Și iată avocatul tău, avocatul apărării, de fapt mai mult decât un avocat al apărării. Apropo, nu spuneți nimănui  – el este 

fiul judecătorului. 

  – Sunt asigurat. 

  – Ei bine, nu te grăbi. El nu va pleda pentru nevinovăția ta. El nu va aduce argumente pentru inocența ta. Va aduce 

argumente pentru vinovăția ta. Curată nebunie! Iar tu vrei ca el să facă asta. 

  – De ce? 

  – Pentru că atunci când vei fi condamnat la moarte, El va lua acea condamnare la moarte de la tine și o va executa 

pentru tine, în locul tău. 

  – Bine, pot să-mi schimb modul în care pledez? Sunt vinovat. Pentru că dacă eu sunt vinovat, atunci El va lua acea 

vinovăție și acea rușine. 

Eu predic acum predica de la al doilea serviciu și v-a ajuns, se vede.  

Așa că Mărturia „Dar Dumnezeu...” de astăzi vine de la Robin, care 

scrie: „Sunt încântată să vă împărtășesc mărturia «Dar Dumnezeu...»! Eu 

și soțul meu am încetat să mergem la biserică în 2011, când ultimul nostru 

copil a plecat la facultate. Poate că cineva se poate identifica cu situația 

acesta de îndepărtare de Dumnezeu, când nici măcar nu te gândești să 

mergi la biserică.  

În 2021, duminica Super Bowlului [finala Ligii Naționale de Fotbal – 

n.tr.], aduceam pizza acasă și ascultam postul local de radio creștin din 

Havasu (sper că pronunț corect), un mic oraș izolat din deșert, din Arizona. Am fost surprins să aud un pastor vorbind 
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din frumosul Hawaii. Imediat ce am ajuns acasă, am notat imediat numele, JD Farag, ca să pot să aud mai multe predici 

de ale lui. 

Pastore JD, eram cu adevărat înfometată după Cuvântul lui Dumnezeu! Nu mă săturam să aud ce are să-mi spună 

Biblia despre tot ce văd întâmplându-se în lume. Sunt atât de fericită să vă spun că atât eu, cât și soțul meu suntem 

acum încântați să mergem la biserică și de asemenea citim Biblia în fiecare zi pentru prima dată în viața noastră. Vă 

mulțumim pentru slujire și pentru trezirea noastră! Robin.”  

Haideți să ne ridicăm! Kapono, haide, mergi sus! [Aplauze] Îmi place când Dumnezeu face asta! [Chicotește.] O, 

mulțumesc, Doamne. Ei bine, să încheiem cu rugăciune, și apoi Kapono va încheia cu un cântec. Din nou, apreciez 

răbdarea dumneavoastră. 

  

Tată ceresc, am parcurs multe informații astăzi, dar aveam nevoie. Și mă rog ca ceea ce s-a pierdut în natura 

voluminoasă a unei Actualizări ca cea de azi să nu fie simplitatea Evangheliei, vestea bună că în Tine, Isuse, avem 

darul vieții veșnice datorită a ceea ce ai făcut Tu pentru noi; că vom trăi într-adevăr veșnic datorită Ție; că viața 

noastră veșnică se datorează Dumnezeului nostru care este în norii pe care Tu, ca Dumnezeu, i-ai creat; și că, 

Doamne, vei veni – credem noi foarte curând, mai curând decât realizează poate vreunul dintre noi – iar Tu ne 

vei scoate din această lume care-L respinge pe Hristos în acel loc pe care ni l-ai pregătit în casa Tatălui Tău, acea 

cameră nupțială pentru ca noi, ca Mireasă Ta, să putem duce la îndeplinire și sărbători căsătoria noastră cu Tine, 

Mielul. Și, Doamne, tânjim după ziua aceea. 

Și, cum ar spune Pavel, cei care iubim arătarea Ta, avem o cunună, o cunună a neprihănirii care ne așteaptă. 

Deci, Doamne, probabil, așa cum spune Apocalipsa, vom lua acea coroană și doar o vom arunca înaintea Ta când 

vom fi înaintea tronului Tău, închinându-ne Ție. 

Doamne, Te rog, vino degrabă. Se face destul de rău aici; se face rău de-a binelea! 

Și Doamne, în cele din urmă, dacă este cineva care e poate aici în acest serviciu sau urmărește online, care 

nu și-a pus niciodată încrederea în Tine, nu a crezut în Tine ca ADEVĂRUL, Calea, Adevărul și Viața, nefiind altă 

cale către Tatăl decât prin Tine, Isuse, mă rog ca astăzi să ia cea mai importantă decizie din viața lor pentru viața 

veșnică. Te rog, Doamne. Te rog, Doamne. Mulțumesc, Isuse! 

Maranata! Vino degrabă, Doamne Isuse! În Numele lui Isus ne rugăm. Amin. 

[Traducător: A.S.] 

 


